

的士 Taxi

顧客如乘搭的士，於珍寶王國消費滿港幣 600 元可獲最多港幣 80 元之的士回贈。顧客需出示當天有效收據，優惠受條款及細則約束。

A maximum of HK\$80 can be discounted for spending over HK\$600 at Jumbo Kingdom by taxi. Customers need to present the original taxi's receipt for that day, terms and condition is applied.

條款及細則 Terms and Conditions

- 收據上“上車”時間必須為到達珍寶王國兩小時內方為有效。
The time of “getting on” must be within two hours when arrival at Jumbo Kingdom.
- 請於點菜前出示車費收據正本，每席 / 每檯限用一次。
Please present the original taxi's receipt before placing order. Each table can use once only.
- 每席 / 每檯可退回之車費上限為港幣 80 元，會於賬單上扣除。
The maximum of HK\$80 discount will reduced at bill directly.
- 不可與其他優惠一併使用 (包括珍寶貴賓咭)。
It's cannot be used in conjunction with other promotional offers and discounts (including Jumbo VIP card).
- 折扣不可兌換成現金。
The discount cannot exchange to cash,
- 不適用於宴會、婚宴、全包宴、特價及定額餐飲。
Not applicable to banquet, wedding, special menu and non-discountable items.
- 如有任何爭議，珍寶王國保留最終決定權。
Jumbo Kingdom reserves the right of final decision in case of any disputes.